
entrevista 
M'ha agradat veure tot el que hi 
ha darrera un mercat municipal 
i un de setmanal, les gestions, el 
dia a dia dels paradistes. A 
MercaMoUet ja hi ha treballant . 
un equip de sis persones als 
quals em suporto a l'hora de dur 
la gestió. La sort amb la que 
compto és que tinc un gran 
equip a MercaMoUet i un gran 
equip a Emfo. Jo sola no podria 
fer res, i no hagués acceptat el 
repte si no hagués sabut que 
comptava amb un equip a cada 
empresa. Volem continuar les 
tasques que ha fet l'Antonio 
Escribano a MercaMoUet. Estem 
en una fase de coneixement, i a 
partir d'aquí ja tindrem temps 
per reflexionar i proposar 
canvis, si són necessaris. 

Com es presenta FiraMollet 
2008 tenint en compte les 
futures obres al pla de les 
Pruneres? 
De moment la Fira es farà el 
primer cap de setmana d'octubre 
i un cop acabada començaran les 
obres. A tothom li agrada ser 
agosarat i ambicionar, i des de 
MercaMoUet intentarem que . 
sigui un nou any d'èxits. Encara 
és aviat, però la Fira és una 
màquina que ja s'ha posat en 
funcionament. 

El pla de les Pruneres serà un 
aparcament soterrat de 
pagament. El futur passa per 
la zona blava? 
El pla de les Pruneres és un 
privilegi per una ciutat com 
Mollet. Segur que hi ha gent que 
ve de fora i que li és imprescindi-
ble deixar-hi el cotxe, i potser hi 
"ha gent de Mollet que també 
l'usa quan les distàncies no són 
tan grans. Esperarem a que es 
faci l'aparcament i a partir 
d'aquí caldrà estudiar els models 
de gestió com ara diferents 
tarifes o bonificacions que altres 
ciutats ja tenen. Els inicis de les 

zones blaves van ser d'escàndol 
per alguns, però han ajudat a 
potenciar el comerç. 

Mollet com a centre comercial 
és una utopia? 
Volem que la dinamització del 
comerç passi per MercaMoUet. 
Convé fer més campanyes del 
comerç local. El que personalitza 
una ciutat és el petit comerç, 
l'essència de la ciutat. Però 
també hi ha lloc per grans 
superfícies, i no s'ha de veure 
com una rivalitat. Una 
superfície ajuda a què tot 
l 'entom de Mollet es desplaci cap 
aquí. 

En breu ja hi haurà 
climatització al Mercat... 
Les obres de climatització 
acabaran el mes de març. És un 
projecte que va saber gestionar 
l'Antonio Escribano i vetUaré, 
com a nova gerent, perquè les 
obres compleixin els terminis. 
Els paradistes estan contents i a 
l'expectativa de c[ue tot funcioni. 

El mercat setmanal encara té 
vida? 
Els mercats tenen molta tirada i 
molta vida. La societat ha 
avançat i els usos del consum 
són molt diferents; hi ha molta 
gent a qui agrada triar i 
remenar, i això li dóna vida. Des 
de MercaMoUet vetllem perquè 

els paradistes compleixin les 
normes i condicions. 

Des d'Émfo han recolzat els 
nous empresaris. Hi ha fusta 
emprenedora a Mollet? 
Hi ha un canvi en la societat, 
multinacionals que tanquen, i 
l'ésser humà té capacitat 
d'adaptar-s'hi i sobreviure, i el 
que fa molta gent és obrir el seu 
negoci. Mollet té capacitat per 
petits comerços, i està demostrat 
amb la continuïtat de molts dels 
projectes que hem assessorat des 
d'Emfo. 

Poseu un gra de sorra parti-
cular per a la formació ocupa-
cional dels immigrants... 
Per primer any hem aconseguit 
que la gent que té permís de 
residència, que és diferent a 
tenir el permís de treball, pugui 
formar-se als cursos d'aturats 
gràcies a un acord amb el 
departament de Treball. 

L'atur a Mollet, entorn el 9%, 
és alarmant? 
Són preocupants, però no 
m'agrada parlar d'alarma. Emfo 
col·labora a reduir l'atur, l'any 
passat vam insertar 800 perso-
nes, però el que no podrem fer 
mai és canviar la tendència 
econòmica. • 

marc garcia b. 
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